

National and European Administration Social Dialogue working group meeting

25 October 2011

You are herewith invited to the meeting of the SDC CGA Working Group on 25 October (all day) in Brussels. The meeting will be preceded by a TUNED preparatory meeting on 24th around 16.00 at the EPSU offices (45, rue Royale, 1000 Brussels - 2nd floor).

The Brussels venue, exact timing and 'official' invitation / agenda' will be sent shortly.

Please inform Diane (dgassner@epsu.org) of your participation both on 24 and 25 October 2011.

Par le présent, vous êtes invités à la réunion du groupe de travail du SDC CGA le 25 octobre (toute la journée) à Bruxelles. La réunion sera précédée d'une réunion préparatoire TUNED le 24 octobre vers 16:00 dans les bureaux de la FSESP (45, rue Royale, 1000 Bruxelles - 2ème étage).

Le lieu et l'horaire exacts de la réunion ainsi que l'invitation/ordre du jour officiels vous parviendront très bientôt.

Merci d'informer Diane (dgassner@epsu.org) de votre participation pour les 24 et 25 octobre 2011.

- MEETING DOCUMENTS

- [Log in](#) to post comments
- [Printer-friendly version](#)

Policies

[Social Dialogue](#)

Sectors

[National and European Administration](#)